
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. október 26. napján 

megtartott nyilvános üléséről.   

 

Az ülés helye: Városháza Irányi Dániel Díszterme, Békés, Petőfi u. 2. sz. I. emelet 

 

 

Jelen vannak: Kálmán Tibor polgármester, Polgár Zoltán, Balog Zoltán, Csibor Géza, Deákné 

Domonkos Julianna, Jenei Sándor, Rácz Attila, Juhos János, Földesi Mihály, és 

Molnár Gábor képviselő.  

 

Késve érkezett: Mucsi András képviselő 

 

Tanácskozási joggal vett részt: 

  

 Tárnok Lászlóné jegyző 

 Dr. Bocskay Árpád aljegyző 

 Dr. Tanai Judit jogász  

 Kovács Szilvia osztályvezető 

 Nánási Zsolt osztályvezető  

 Dr. Szabó László hivatalvezető 

 Gál András osztályvezető  

 Nánási László ügyvezető 

 Szabóné Szabó Erzsébet BVSZ KFT. részéről 

 Bagoly László igazgató 

 Molnár Sándor békési lakos 

    

Az ülés kezdésének időpontja: 8.30 h 

 

Kálmán Tibor polgármester: Köszöntötte a testületi ülésen megjelenteket. Megállapította, hogy 

a képviselő-testület határozatképes, mert 10 fő jelen van, így a nyilvános ülést megnyitotta.  

 

 

 

Tárgy: Napirend elfogadása 

 

Kálmán Tibor polgármester: Nincs módosító javaslata, ezért kéri, hogy a meghívóban 

kiküldöttek szerint szavazzanak a napirend elfogadásáról. 

 

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnál jelenlévő képviselők száma: 10 fő.  

 

- A képviselő-testület 10 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
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Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

209/2023. (X.26.) határozata  

 

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2023. október 26. napján tartott ülésének 

napirendi pontjait az alábbiak szerint fogadta el:  

 

NAPIRENDI PONTOK:  

 

Nyilvános ülés: 

 

1. Tájékoztató a Képviselő-testület két ülése között történt fontosabb eseményekről, 

értekezletekről 

Előterjesztő: Kálmán Tibor polgármester 

2. Tájékoztató az előző testületi üléseken elfogadott határozatok és rendeletek 

végrehajtásáról 

Előterjesztő: Kálmán Tibor polgármester 

3. Tájékoztató a fontosabb jogszabályi változásokról 

Előterjesztő: Kálmán Tibor polgármester 

4. Tájékoztató a Békés Városában működő középiskolák és a Szokolay Sándor Alapfokú 

Művészeti Iskola 2022/2023. tanévben végzett munkájáról és a 2023/2024. tanév 

elindításáról  

Előterjesztő: Kálmán Tibor polgármester 

5. A köztisztaság fenntartásáról szóló 9/2014. (III.28.) és a nem közművel összegyűjtött 

háztartási szennyvíz begyűjtésre vonatkozó helyi közszolgáltatásról szóló 25/2014. 

(VI.30.) rendeletek módosítása  

Előterjesztő: Kálmán Tibor polgármester 

 

6. A civil szervezetek költségvetési támogatásának rendjéről szóló 4/2015. (II. 04) rendelet 

módosítása  

Előterjesztő: Kálmán Tibor polgármester 

7. Helyi Választási Bizottság tagjainak és póttagjainak megválasztása  

Előterjesztő: Tárnok Lászlóné jegyző HVI vezető 

8. A Békési Kistérségi Intézményfenntartó Társulás társulási megállapodásának 

jóváhagyása és tag delegálása a Társulás Tanácsba  

Előterjesztő: Kálmán Tibor polgármester 

9. Folyószámla hitelkeret engedélyezése az Önkormányzat részére  

Előterjesztő: Kálmán Tibor polgármester 
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10. A Békési Kommunális és Szolgáltató Kft. folyószámla hitelkeretének engedélyezése   

Előterjesztő: Kálmán Tibor polgármester 

11. A BKSZ Kft. cégadatainak változása  

Előterjesztő: Kálmán Tibor polgármester 

12.  A BKSZ Kft. vagyonhasznosítási szerződésének módosítása 

Előterjesztő: Kálmán Tibor polgármester 

13.  Tájékoztató Békés város 2022. évi környezeti állapotáról 

Előterjesztő: Kálmán Tibor polgármester 

 

 

14. Tájékoztató Békés város árvíz- és belvíz védekezési terveiről  

Előterjesztő: Kálmán Tibor polgármester 

 

 

15. Beszámoló a középtávra szóló integrált településfejlesztési stratégia végrehajtásáról 

Előterjesztő: Kálmán Tibor polgármester 

 

 

16. A településképi arculati kézikönyvvel és a településképi rendelettel kapcsolatos 

vélemények 

Előterjesztő: Kálmán Tibor polgármester 

 

 

17. Településrendezési eszközök módosítása a 0109/30 hrsz-ú terület vonatkozásában 

Előterjesztő: Kálmán Tibor polgármester 

 

 

 

18. Inkubátorház létesítésére vonatkozó pályázat visszavonása, szerződéskötéstől való elállás  

Előterjesztő: Kálmán Tibor polgármester 

 

 

19. Bejelentések, interpellációk  

Zárt ülés:  

1. „Kiváló Szociális Munkáért” kitüntetés adományozása 

 Előterjesztő: Kálmán Tibor polgármester 

 

 

2. Középiskolai ösztöndíj odaítélése  

Előterjesztő: Kálmán Tibor polgármester 
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3. Vállalkozói Alap pályázat bontása és elbírálása  

Előterjesztő: Kálmán Tibor polgármester 

 

 

4. Lakáscélú kamatmentes kölcsön kérelem elbírálása  

Előterjesztő: Kálmán Tibor polgármester 

 

1.Napirend tárgya: Tájékoztató a Képviselő-testület két ülése között történt fontosabb 

eseményekről, értekezletekről 

 

Írásos előterjesztés csatolva a jegyzőkönyvhöz az Mötv. 52.§ (1) bekezdés f) pontja alapján.  

 

Kálmán Tibor polgármester: Megkérdezem, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, 

észrevétel módosító javaslat?  

Megérkezett Mucsi András képviselő. 

 

Juhos János képviselő: Tájékoztatta a képviselő társakat, hogy elkészült a békési kisipar 

történetét feldolgozó kiadvány, amelynek az ünnepélyes bemutatója a díszteremben volt. 

Megköszönte polgármester úrnak és a képviselő- testületnek, hogy hozzájárultak, hogy itt 

tarthassák meg. Nem volt erre alkalmasabb hely Békésen, megköszönte polgármester úrnak a 

köszöntőjét, meleg szavait, biztatását. Egy nagy munkának értek a végére, egy CLLD pályázat 

sikerének köszönhetik ennek a könyvnek a megjelentetését, amiben az önkormányzat is szabad 

utat adott. Azóta is sok elismerést kaptak, úgy érzi, hogy ipartörténeti dokumentum, a különböző 

korszakokat azon túl, hogy ismert békési hiteles személyekhez kötődnek az események, az ő 

életük példáján keresztül mutatta be különböző korszakokba a vállalkozások, hogy élték át a 

rendszerváltozásokat. Amire büszke, hogy 1884 óta ez az Ipartestület folytonosan megszakítás 

nélkül tudott dolgozni. Megköszönte a támogatást és azoknak, akik részt vettek, akiket érdekel a 

könyv és nem volt szerencséje kapni, akkor kaphat tőle egy tiszteletpéldányt.  

 

Kálmán Tibor polgármester: Ez egy kortörténeti dokumentum, amire mindannyian büszkék. 

Aki érdeklődik a könyv iránt, annak egy karácsonyi ajándéknak is jó ötlet lehet ez a kiadvány.  

További kérdés, észrevétel módosító javaslat nem volt, így szavazást rendel el a határozati 

javaslat elfogadásáról.  

 

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnál jelenlévő képviselők száma: 11 fő.  

 

- Megállapította, hogy a képviselő-testület 11 igen, egyhangú szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

210/2023. (X. 26.) határozata  

 

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete a „Tájékoztató a Képviselő-testület két ülése 

között történt fontosabb eseményekről, értekezletekről” tárgyú előterjesztésben foglaltakat 

tudomásul veszi.  

 

Felelős: Kálmán Tibor polgármester 

Határidő: intézkedésre azonnal 
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2.Napirend tárgya: Tájékoztató az előző testületi üléseken elfogadott határozatok és rendeletek 

végrehajtásáról 

 

Írásos előterjesztés csatolva a jegyzőkönyvhöz az Mötv. 52.§ (1) bekezdés f) pontja alapján.  

 

Kálmán Tibor polgármester: Megkérdezem, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, 

észrevétel módosító javaslat?  

Kérdés, észrevétel módosító javaslat nem volt, így szavazást rendel el a határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnál jelenlévő képviselők száma: 11 fő.  

 

- Megállapította, hogy a képviselő-testület 11 igen, egyhangú szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

211/2023. (X. 26.) határozata 

 

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete a „Tájékoztató az előző testületi üléseken 

elfogadott határozatok és rendeletek végrehajtásáról” tárgyú előterjesztésben foglaltakat 

tudomásul veszi.  

 

Felelős: Kálmán Tibor polgármester 

Határidő: intézkedésre azonnal 

 

 

3.Napirend tárgya: Tájékoztató a fontosabb jogszabályi változásokról 

 

Írásos előterjesztés csatolva a jegyzőkönyvhöz az Mötv. 52.§ (1) bekezdés f) pontja alapján.  

 

Kálmán Tibor polgármester: Megkérdezem, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, 

észrevétel módosító javaslat? 

Kérdés, észrevétel módosító javaslat nem volt, így szavazást rendel el a határozati javaslat 

elfogadásáról. 

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnál jelenlévő képviselők száma: 11 fő.  

 

- Megállapította, hogy a képviselő-testület 11 igen, egyhangú szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

212/2023. (X. 26.) határozata  

 

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete a „Tájékoztató a fontosabb jogszabályi 

változásokról” tárgyú előterjesztésben foglaltakat tudomásul veszi.  

 

Felelős: Kálmán Tibor polgármester 

Határidő: intézkedésre azonnal 
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4. Napirend tárgya: Tájékoztató a Békés Városában működő középiskolák és a Szokolay 

Sándor Alapfokú Művészeti Iskola 2022/2023. tanévben végzett munkájáról és a 2023/2024. 

tanév elindításáról 

 

Írásos előterjesztés csatolva a jegyzőkönyvhöz az Mötv. 52.§ (1) bekezdés f) pontja alapján.  

 

Kálmán Tibor polgármester: Köszöntötte az ülésen megjelent Bagoly László igazgató urat. 

Az előterjesztést tárgyalta a Humán és Szociális Bizottság, és elfogadásra javasolja a határozati 

javaslatot.  

Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, módosító javaslat?  

 

Deákné Domonkos Julianna képviselő: Üdvözölte Bagoly László intézményvezető kollegát. 

Nagyon sok éven keresztül szoros munkakapcsolatban dolgozhatott vele és örömmel olvasta a 

beszámolóját. Mindegyik beszámoló nagyon gazdag és igényes beszámolóként említhető. A 

négy középiskola a GFE, a Dr. Illyés EGYMI, SZKIRG, illetve a Reményhír intézmény a 

specialitásoknak megfelelően a társadalmi elvárásoknak megfelelően, remek képzéseket 

nyújtanak. Nagyon szép előkészítő munkával indították a 2022/23-as tanévet. Ugyanez 

elmondható a művészeti iskoláról is, városunk kulturális életének nagyon kiemelkedő szerepét 

tölti be. Polgármester úrral minden intézményben személyesen is látogatást tettek. Nagyon 

örültek az intézmények vezetői, illetve pedagógusai ezeknek a látogatásoknak. Örültek az 

érdeklődésnek és ennek hangot is adtak. Minden intézménynek számos bemutatkozási lehetősége 

van, ezt tudja volt intézményvezetőként is és minden intézmény vezetése él is ezekkel a 

lehetőséggel. Bár tudják, hogy Békéscsaba elszívó ereje tapasztalható, de nagyon sikeresnek 

mondható Békés városban az iskolák eredményessége. Fontos célként fogalmazzák meg minden 

évben, hogy a fiataloké a jövő, a visszaintegrálása a felsőoktatási intézmények elvégzése után a 

cél. Ez egy nagyon fontos kihívás és nap, mint nap szem előtt kell tartani. Különféle ösztöndíj 

programokkal, beiskolázási támogatásokkal, elismeréssel próbálják azokat a fiatalokat dicsérni, 

elismerni, kitüntetni, akik erre rászolgálnak. Mind a minősítések során, mind pedagógus 

kitüntetések során az elmúlt tanév igen gazdag volt, és ezt mindegyik intézményről örömmel 

mondta el. A sajátosságok, specializálások, újítások, fejlesztések, pályázati feladatok szintén az 

anyagoknak a részét képezte és a helyi és társadalmi igényeket egyaránt igyekeznek kielégíteni. 

Hiszen ez a tanév egy különösen komoly kihívást jelent valamennyi oktatási-nevelési intézmény 

számára, mert számos új dolog és elvárás vár a kollegákra. Az együttműködéseknek nagyon örül, 

az intézményegység vezetők, a városunkban jó együttműködésben és egyetértésben tudnak 

tevékenykedni az intézmények pedagógusai. Köszönetet mondott a beszámolókért és gratulált 

mindegyik tantestületnek, a legfontosabb a jó egészség.  

 

Mucsi András képviselő: A tájékoztatókat elolvasta, hiszen nincs az intézményeknek 

beszámolási kötelezettségük, de mégis hálás azért, hogy ismét vastagabb az iskolai anyag, mint 

a testületi anyag. Azért ez azt mutatja, hogy komolyan veszik őket és szeretnék az intézmények 

megmutatni magukat és a munkájukat. Bagoly Lászlónak személyesen is megköszönte a zene 

iskola munkáját. Megköszönte az EGYMI-nek a munkáját, örül, hogy most már egyre jobban 

szeretnék megismertetni magukat. Ez egy olyan szakmai színvonalon működő intézmény, hogy 

a kollégiumnak köszönhetően, Hajdú-Biharból és Csongrád megyéből is hoznak ide gyerekeket. 

Ez mutatja, hogy mennyire jók a békési gyógypedagógusok, hogy ide hozzák a gyerekeket, akik 

fejlesztésre szorulnak Békés városában.  

A GFE és a SZKIRG-el kapcsolatban azt látja az anyagban, hogy folyamatosan megújuló a 

képzés. Ezek a beszámolók nem csak nekik jelentenek tájékoztatást, hanem ők maguknak is egy 

számvetés az adott tanévről. A SZKIRG anyagot ha végig olvassák, akkor ott is van öt oldalnyi 

megállapítás, hogy ez történt, amiből ezt szűrik le, majd ez lenne a helyes irány. Tíz évvel ezelőtt 
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a gimnázium és a szakképzés 50-50%, most már ez azért 70-30% irányába tolódott el, tehát a 

kormánynak az a szándéka, hogy a fiatalokat a szakképzés fele irányítja. Békés megyei 

viszonylatban már nagyon komoly szinten megjelenik a beiskolázási gond a gimnáziumoknál. 

Ellenben a szakképző iskolák válogathatnak a diákok közül, hogy kik azok akiket felvennének, 

mert nagyon sokan érdeklődnek a szakképzések iránt. Jó a duális képzés és az ösztöndíj is egy 

vonzó dolog. Amivel a képviselő- testület tud segíteni, az a zárt ülésén meghozott egyéb döntése 

lesz, hiszen ebben az évben is tíz középiskolás fiatalnak biztosítanak ösztöndíjat. Nagy dolog, 

hogy a költségvetésükkel gondoltak rájuk is és azok akik gimnazistaként nem kapnának 

ösztöndíjat, ők is 1 millió forintot fognak most kapni. Tíz tanuló, tehát fejenként 100 ezer forintot 

tanulmányi alapon.  

 

Juhos János képviselő: Kiemelte Bagoly László segítségét, aki hozzájárult a könyvbemutatónak 

az ünnepi hangulatához. Az első szóra melléjük állt és megbeszélték, hogy milyen lesz a 

műsorszám. Megköszönte a segítséget.  

 

Földesi Mihály képviselő: Több mint kétszáz oldalt kellett végig olvasni és végig gondolta, hogy 

lehetne –e ezt jobban egységesíteni. Aztán ráeszmélt, hogy nincs erre szükség, ugyan 

megkönnyítené a munkájukat, de nem biztos, hogy az összehasonlítás szempontjából ez jó ötlet 

lenne. Tehát így sokkal jobban tudott tájékozódni, hogy milyen munka folyik az iskolákban. Így 

egy igazi szakmai anyagot kaptak és ráláttak az iskolák munkájára. A támogatásokat illetően 

mondtak az intézményvezetők, hogy mit szeretnének az önkormányzatoktól még segítségképpen 

megkapni? Ahogy Mucsi képviselő úr is említette ezeket az anyagokat tájékoztató jelleggel 

kapják és nincs beszámolói kötelezettségük, hiszen egyik sem önkormányzati fenntartású 

intézmény. A GDPR az általános adatvédelmi szabályozással kapcsolatban, volt olyan 

beszámoló, ahol névre, osztályzatokra lebontva láttak mindent. Mivel ez egy nyílt anyag ezért 

bárki hozzáférhet, és nem feltétlenül biztos, hogy ez szükséges lenne nyilvánosságra hozni.  

A cégje évente háromszor kap az európai uniótól ellenőrzést pontosan azért, hogy ne kerüljenek 

ki olyan személyes anyagok, ami esetleg ezzel a szabályozással szembe megy. Megköszönte 

mindenki munkáját.  

 

Mucsi András képviselő: Úgy képzeli el az önkormányzatnak a szerepét, hogy ők egy zászlós 

hajósok és ehhez a flottához sokfajta hajó csatlakozik és segítik egymást. Nyilván megszokták 

kérdezni azokat az igényeket, amiben tudnak segíteni. Most a szakember elhelyezés kapcsán 

fognak olyan döntést hozni, hogy az egyik helyi vállalkozás nagyobb intézmény kérte, hogy 

segítsenek a munkatársán. Nem tulajdonosok, nem fenntartók így túl sok mindent nem tudnak 

tenni, de a jó kapcsolat, a folyamatos odafigyelés, az hogy anyagokat kérnek azt mutatja, hogy a 

tisztelet oda-vissza van.  

Az adatvédelemmel kapcsolatban valóban nem biztos, hogy nyilvánosságra kellett volna hozni 

az adatokat.  

 

Deákné Domonkos Julianna képviselő: A legfontosabb az, hogy Békés város vezetése az 

intézményekben jelen van. Ez azt jelenti, hogy legyen bármilyen iskolai rendezvény mindig 

figyel a pedagógusokra, diákokra a városvezetés. Kiemelte azt, hogy fontos az, hogy jó 

kapcsolatot ápol a fenntartókkal. Többször tett polgármester úr látogatást a Gyulai Tankerületi 

Központ igazgatójánál, Teleki-Szávai Krisztinánál. Az elmúlt időszakban volt arra példa, hogy 

a beiskolázási támogatást átadó- kiosztó munkatársakat meghívta polgármester úr a díszterembe. 

Látta a mosolyt az arcukon és az apró ajándéknak végtelenül örültek. Amikor eljön az idő, amikor 

egy pedagógus 15-20 éve a városban dolgozik, akkor szintén apró figyelmességgel de gesztus 

értékkel jelzi köszönetét a városvezetés. Nagyon jól eső érzés volt, amikor polgármester úr a 
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süteményeket küldte be az intézményekbe pedagógus nap alkalmából, hiszen apróságnak tűnik 

de mégis nagy jelentősége van.  

Köszöntet mondott alpolgármester úrnak is, hiszen minden olyan rendezvény, amikor egy-egy 

sátor vagy bármilyen eszköz szükségeltetik, akkor mindig számíthatnak a segítségnyújtásra. 

Ezek azok, amik az iskolákat megerősítik abban, hogy minden tisztelet az övéké. Békés város 

kulturális életének nagyon nagy meghatározói az iskoláink, ezért köszönet nekik és a 

városvezetésnek is.  

 

Molnár Gábor képviselő: Kifejezetten jó Békésen az, hogy nem engedik azt, hogy az iskolákban 

túllépjék az osztálylétszámot. Ez azért szükséges,mert a szakmai munka minősége így sokkal 

intenzívebb tud lenni. Minden évben megtartották a fejlesztéseket és eredményeket, tudtak 

fejleszteni, ez nem sok iskoláról lehet elmondani, hogy fejlesztettek vagy meg tudták tartani az 

eddigi eredményeket.  

 

Bagoly László igazgató: Megköszönte mindenki részéről a megtisztelő és kedves szavakat. A 

jövő évben is nagy örömmel vesznek részt bármilyen eseményen a lehetőségeikhez mérten, 

hogyha meghívást kapnak. Mucsi András képviselő úr jelezte, hogy vezető kollegái fogalmaztak 

meg fejleszteni való területeket is az eredmények felsorolása mellett. A vezetői pályázatában 

szerepel, hogy az iskolának a külső homlokzatát, hogyha fel tudnák a jövőben újítani, akár 

pályázati forrásból, vagy bármilyen összefogásból lehetővé válhatna, akkor ezt köszönettel 

elfogadnák, mert ez az épület megérdemli, hogy a jövőben is díszítse Békés város főterét.   

  

Kálmán Tibor polgármester: Megköszönte mindenki munkáját. A Földesi képviselő úr kérdését 

illetően, sok apróságban tudnak együttműködni. Ennek egy jó példája a tavaly elindított diákhét, 

amelyet az intézményvezetőkkel szeretnének folytatni és ez egy nagyon jó dolog volt. Amit 

igazgató úr említett a pályázatok kapcsán is folyamatosan egyeztetnek, hogy hol tudnak segíteni. 

A Top pluszos pályázatok tekintetében, a közoktatási intézmények felújításánál éppen a Klikkel 

egyeztetnek, hogy mit lehetne Békésen ebből megvalósítani.  

 

További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazást rendelt el a 

határozat elfogadásáról. 

 

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnál jelenlévő képviselők száma:11 fő.  

 

- Megállapította, hogy a képviselő-testület 11 igen, egyhangú szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

213/2023. (X. 26.) határozata  

 

Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a „Tájékoztató a Békés 

Városban működő középiskolák és a Szokolay Sándor Alapfokú Művészeti Iskola 2022/2023. 

tanévben végzett munkájáról és a 2023/2024. tanév elindításáról” című előterjesztést, és a 

tájékoztatókat az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja.  

 

Felelős: Kálmán Tibor polgármester 

Határidő: intézkedésre azonnal 
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5.Napirend tárgya: A köztisztaság fenntartásáról szóló 9/2014. (III.28.) és a nem közművel 

összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésre vonatkozó helyi közszolgáltatásról szóló 25/2014. 

(VI.30.) rendeletek módosítása 

 

Írásos előterjesztés csatolva a jegyzőkönyvhöz az Mötv. 52.§ (1) bekezdés f) pontja alapján.  

 

Kálmán Tibor polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Városfejlesztési 

bizottság, és az Ügyrendi, Lakásügyi és Közrendvédelmi bizottság és elfogadásra javasolják a 

rendelet-tervezeteket. 

A törvényi módosítások következtében szükséges volt a helyi rendeletek aktualizálása, 

felülvizsgálata. 

Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, módosító javaslat? 

Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazást rendelt el a rendelet-

tervezetek elfogadásáról, először a köztisztaság fenntartásáról szóló rendeletről. 

 

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnál jelenlévő képviselők száma: 11 fő.  

 

- Megállapította, hogy a képviselő-testület 11 igen, egyhangú szavazattal az alábbi 

rendeletet alkotta: 

 

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 22/2023. (X. 27.) önkormányzati 

rendelete 

a köztisztaság fenntartásáról szóló 9/2014. (III. 28.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete a hulladékról szóló 2012. évi CLXXXV. 

törvény 35. § (1) bekezdés h) pontjában és a 88. § (4) bekezdés c) pontjában kapott felhatalmazás 

alapján, valamint Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 

13. § (1) bekezdés 5. pontjában és az egészségügyről szóló 1997. évi CLIV. törvény 153. § (1) 

bekezdés a) pontjában meghatározott feladatkörében eljárva, a környezet védelmének általános 

szabályairól szóló 1995. évi LIII. törvény 48. § (3) bekezdése alapján véleményezési jogkörben 

eljáró Békés Vármegyei Kormányhivatal Környezetvédelmi, Természetvédelmi és 

Hulladékgazdálkodási Főosztály véleményének kikérésével a következőket rendeli el: 

1. § 

A köztisztaság fenntartásáról szóló 9/2014. (III.28.) önkormányzati rendelet bevezető része 

helyébe a következő rendelkezés lép: 

„Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete a hulladékról szóló 2012. évi CLXXXV. 

törvény 88. § (4) bekezdés c) pontjában kapott felhatalmazás alapján, valamint Magyarország 

helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 5. pontjában és 

az egészségügyről szóló 1997. évi CLIV. törvény 153. § (1) bekezdés a) pontjában meghatározott 

feladatkörében eljárva, a környezet védelmének általános szabályairól szóló 1995. évi LIII. 

törvény 48. § (3) bekezdése alapján véleményezési jogkörben eljáró Békés Vármegyei 

Kormányhivatal Környezetvédelmi, Természetvédelmi és Hulladékgazdálkodási Főosztály 

véleményének kikérésével a következőket rendeli el:” 
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2. § 

(1) A köztisztaság fenntartásáról szóló 9/2014. (III.28.) önkormányzati rendelet 3. § (1) 

bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

„(1) Az önkormányzat köztisztasági feladatait saját tulajdonú gazdasági társaságai útján látja el.” 

(2) A köztisztaság fenntartásáról szóló 9/2014. (III.28.) önkormányzati rendelet 3. § (2) bekezdés 

a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 

(Az önkormányzat köztisztasági feladatait különösen) 

„a) a településen átvezető állami tulajdonú útvonalak (a 470. számú főút, a 4644 és a 4238 

mellékutak) lakott területen átvezető szakasza, közcélú zöldterületek (parkok), a terek, a 

sétányok, az ezek mellett húzódó járda, árok, lefolyó és a hozzájuk tartozó út, utca 

középvonaláig terjedő terület tisztán tartása;” 

(3) A köztisztaság fenntartásáról szóló 9/2014. (III.28.) önkormányzati rendelet 3. § (2) bekezdés 

e) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 

(Az önkormányzat köztisztasági feladatait különösen) 

„e) inerthulladék-lerakóhely kialakítása, hulladék ártalmatlanító vagy hasznosító 

berendezések létesítése” 

3. § 

A köztisztaság fenntartásáról szóló 9/2014. (III.28.) önkormányzati rendelet 13. alcím címe 

helyébe a következő rendelkezés lép: 

„13. Az elhagyott hulladék felszámolásához szükséges intézkedések” 

4. § 

A köztisztaság fenntartásáról szóló 9/2014. (III.28.) önkormányzati rendelet 13. alcíme a 

következő 15/A. §-sal egészül ki: 

„15/A. § 

(1) Az önkormányzat lakossági bejelentés alapján vagy hivatalból végzi a település közigazgatási 

területén belül az elhagyott hulladék felderítését. Az elhagyott hulladék felderítése az 

önkormányzat városüzemeltetési és köztisztasági feladatkört ellátó gazdasági társasága, valamint 

a közterület-felügyeleti feladatkört ellátó személyek útján történik. 

(2) Az elhagyott hulladék felderítője helyszíni szemle keretében meghatározza a hulladék pontos 

helyét, mennyiségét, típusát, jellegét, és amennyiben lehetséges, a hulladék tulajdonosát vagy 

korábbi birtokosát. 

(3) Ha az elhagyott hulladék pontos helyének beazonosítását követően megállapítható, hogy a 

hulladék magántulajdonban álló ingatlanon található, a felderítő a rendelkezésre álló adatok 

megküldésével haladéktalanul eljárást kezdeményez a területileg illetékes hulladékgazdálkodási 

hatóságnál az elhagyott hulladék felszámolása érdekében. 
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(4) Nemzeti vagyon körébe tartozó ingatlanok esetében a felderítő a hulladék pontos helyének 

beazonosítását követően a rendelkezésre álló adatok megküldésével értesíti az ingatlan 

tulajdonosát.  

(5) A felderítő az elhagyott hulladék fellelésének helyszíneiről nyilvántartást vezet és az 

engedély nélküli hulladék-elhelyezéssel legikább érintett helyszíneket rendszeresen ellenőrzi.” 

5. § 

A köztisztaság fenntartásáról szóló 9/2014. (III.28.) önkormányzati rendelet a 16. §-át 

megelőzően a következő alcím címmel egészül ki: 

„14. Záró rendelkezések” 

6. § 

A köztisztaság fenntartásáról szóló 9/2014. (III.28.) önkormányzati rendelet 1. melléklete 

helyébe az 1. melléklet lép. 

7. § 

Hatályát veszti A köztisztaság fenntartásáról szóló 9/2014. (III.28.) önkormányzati rendelet 

a) 3. § (2) bekezdés f) pontja, 

b) 14. § (1) és (2) bekezdése, 

c) 2. melléklete. 

8. § 

Ez a rendelet 2023. október 28-án lép hatályba. 

 

 

 

 

             Kálmán Tibor      Tárnok Lászlóné  

             polgármester                                                                                 jegyző 

 

 

A rendelet kihirdetésre került: 2023. 10. hó 27. napján.  

 

 

 

 Tárnok Lászlóné 

     jegyző 

 

 

 

Kálmán Tibor polgármester: Szavazást rendelt el a szennyvíz rendelet-tervezet elfogadásáról. 

 

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnál jelenlévő képviselők száma: 11 fő.  
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- Megállapította, hogy a képviselő-testület 11 igen, egyhangú szavazattal az alábbi 

rendeletet alkotta: 

 

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 23/2023. (X. 27.) önkormányzati 

rendelete 

a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó helyi 

közszolgáltatásról szóló 25/2014. (VI. 30.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete a vízgazdálkodásról szóló 1995. évi LVII. 

törvény 44/C. (2) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 5. és 19. pontjában és 

az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés a) pontjában meghatározott feladatkörében eljárva a 

következőket rendeli el: 

1. § 

A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó helyi 

közszolgáltatásról szóló 25/2014. (VI.30.) önkormányzati rendelet 4. § (3) bekezdése helyébe a 

következő rendelkezés lép: 

„(3) A szolgáltatás ellátására az Alföldvíz Zrt. (5600 Békéscsaba, Dobozi út 5.) és a TELTISZ 

Településtisztasági Bt. (5600 Békéscsaba, Rákóczi u. 35.) jogosult.” 

2. § 

Hatályát veszti A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó helyi 

közszolgáltatásról szóló 25/2014. (VI.30.) önkormányzati rendelet 

a) 9. § (2) és (3) bekezdése, 

b) 1. melléklete. 

3. § 

Ez a rendelet 2023. október 28-án lép hatályba. 

 

 

 

             Kálmán Tibor      Tárnok Lászlóné  

             polgármester                                                                                 jegyző 

 

 

A rendelet kihirdetésre került: 2023. 10. hó 27. napján.  

 

 

 Tárnok Lászlóné 

     jegyző 
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6.Napirend tárgya: A civil szervezetek költségvetési támogatásának rendjéről szóló 

4/2015.(II.04.) rendelet módosítása 

 

Írásos előterjesztés csatolva a jegyzőkönyvhöz az Mötv. 52.§ (1) bekezdés f) pontja alapján.  

 

Kálmán Tibor polgármester: Az előterjesztést tárgyalta mind a három bizottság és elfogadásra 

javasolják a rendelet-tervezetet. 

Az előkészítő bizottság neve került pontosításra, illetve az elszámolási határidő lett módosítva, 

így a tételes elszámolás könnyebben végrehajtható lesz a szervezetek számára. 

Megkérdezem, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, módosító javaslat?   

 

Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazást rendelt el a rendelet- 

tervezet elfogadásáról. 

 

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnál jelenlévő képviselők száma: 11 fő.  

 

- Megállapította, hogy a képviselő-testület 11 igen, egyhangú szavazattal az alábbi 

rendeletet alkotta: 

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 24/2023. (X. 27.) önkormányzati 

rendelete 

a civil szervezetek költségvetési támogatásának rendjéről szóló 4/2015. (II. 04.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Magyarország helyi önkormányzatairól 

szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 41. § (9) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, az 

Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés a) pontjában meghatározott feladatkörében, és az Alaptörvény 

32. cikk (2) bekezdésében meghatározott eredeti jogalkotói hatáskörében eljárva a következőket 

rendeli el: 

1. § 

A civil szervezetek költségvetési támogatásának rendjéről szóló 4/2015. (II.4.) önkormányzati 

rendelet 5. § (2) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

„(2) A pályázatok előkészítése Békés Város Képviselő-testülete Humán és Szociális 

Bizottságának feladata.” 

2. § 

A civil szervezetek költségvetési támogatásának rendjéről szóló 4/2015. (II.4.) önkormányzati 

rendelet 8. § (1) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

„(1) A támogatott a támogatásról a megvalósított pályázati cél befejezését követő 30 napon belül, 

de legkésőbb a tárgyévet követő év február 28-ig tételesen köteles elszámolni.” 

3. § 

Ez a rendelet 2023. október 28-án lép hatályba. 
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Kálmán Tibor 

         polgármester 

Tárnok Lászlóné 

       jegyző 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

A rendelet kihirdetésre került: 2023. október hó 27. napján.  

 

Tárnok Lászlóné 

      jegyző 

 

7.Napirend tárgya: Helyi Választási Bizottság tagjainak és póttagjainak megválasztása 

 

Írásos előterjesztés csatolva a jegyzőkönyvhöz az Mötv. 52.§ (1) bekezdés f) pontja alapján.  

 

Kálmán Tibor polgármester: Az előterjesztést tárgyalta az Ügyrendi, Lakásügyi és 

Közrendvédelmi Bizottság és elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Jegyző Asszony, mint a Helyi Választási Iroda vezetője tett indítványt a választási törvény 

alapján a HVB tagjaira és póttagjaira, melyről a Képviselő-testületnek egy szavazással, 

minősített többséggel kell dönteni. 

 

Megkérdezem, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, módosító javaslat?   

 

Juhos János képviselő: Miközben a jelöltekkel teljes mértékben egyetért, úgy a partnerséget 

szem előtt tartva sokra értékelte volna, hogyha bevonják ebbe őket is.  

 

Kálmán Tibor polgármester: Nem történt változás, tehát ugyanazok a személyek vannak ebben 

a munkában.  

 

Juhos János képviselő: Pusztán csak egy gesztus lehetett volna.  

 

Kálmán Tibor polgármester: További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem 

volt, így szavazást rendelt el a határozat elfogadásáról. 

 

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnál jelenlévő képviselők száma: 11 fő.  

 

- Megállapította, hogy a képviselő-testület 11 igen, egyhangú szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

214/2023. (X. 26.) határozata  

 

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a választási eljárásról szóló 

2013. évi XXXVI. tv. 23. §-a alapján Békés városban a helyi választási bizottságba az alábbi 

tagokat és póttagokat választja meg: 
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Tagok:  

1) Kádasné Öreg Julianna (5630 Békés, Hajó utca 12.) 

2) Palatinus Pál (5630 Békés, Széchenyi tér 8. A lph. III. em. 26. ajtó) 

3) Zseák Sándorné (5630 Békés, Kikötő utca 11.) 

Póttagok: 

1) Bondárné Pásztor Emma (5630 Békés, Mikes utca 15.) 

2) Szalainé Vida Krisztina (5630 Békés, Petőfi utca 31.) 

 

Felelős: Kálmán Tibor polgármester 

Határidő: intézkedésre azonnal 

 

 

8.Napirend tárgya: A Békési Kistérségi Intézményfenntartó Társulás társulási 

megállapodásának jóváhagyása és tag delegálása a Társulási Tanácsba 

  

Írásos előterjesztés csatolva a jegyzőkönyvhöz az Mötv. 52.§ (1) bekezdés f) pontja alapján.  

 

Kálmán Tibor polgármester: Az előterjesztést tárgyalta az Ügyrendi, Lakásügyi és 

Közrendvédelmi Bizottság, és a Humán és Szociális Bizottság, és elfogadásra javasolják a 

határozati javaslatot. 

 

Korábban már döntöttünk arról, hogy Bélmegyer és Köröstarcsa községek csatlakozását 

támogatjuk, ezért szükséges a társulási megállapodás módosítása, illetve javaslom Mucsi Andrást 

delegálni a Társulási Tanácsba, így Békés város Önkormányzata 4 fővel vesz részt a társulás 

munkájában. 

 

Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, módosító javaslat?   

 

Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazást rendelt el a határozat 

elfogadásáról. 

 

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnál jelenlévő képviselők száma: 11 fő.  

 

- Megállapította, hogy a képviselő-testület 11 igen, egyhangú szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

215/2023. (X. 26.) határozata  

 

Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a Békési Kistérségi 

Intézményfenntartó Társulás tagönkormányzata  

1. a Társulási Megállapodás módosítását a határozat melléklete szerinti tartalommal 

jóváhagyja, és felhatalmazza a polgármestert annak aláírására; 

2. megválasztja Mucsi Andrást 5630 Békés, Kispince u. 70. szám alatti lakost a Társulási 

Tanács delegált tagjának; 

3. felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatáról a Társulási Tanács Elnökét 
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haladéktalanul tájékoztassa. 

 

 

Felelős: Kálmán Tibor polgármester 

Határidő: intézkedésre azonnal 

 

 

9.Napirend tárgya: Folyószámla hitelkeret engedélyezése az Önkormányzat részére 

 

Írásos előterjesztés csatolva a jegyzőkönyvhöz az Mötv. 52.§ (1) bekezdés f) pontja alapján.  

 

Kálmán Tibor polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság 

és elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

A korábbi évekhez hasonlóan javaslom megújítani a számlavezető pénzintézetnél a 100 millió 

forintos, éven belüli lejáratú folyószámla hitelt, a folyamatos likviditás biztosítása érdekében, a 

jelenlegi hitelkondíciók mellett. 

 

Megkérdezem, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, módosító javaslat?   

 

Földesi Mihály képviselő: Ebben az évben hány napot vettek igénybe és mekkora összeggel? 

Nem kér most választ, hanem írásban bőven elegendő, ha elküldik mind a két részről.  

 

Kálmán Tibor polgármester: Rendben. A féléves beszámolóban benne van, amit addig igénybe 

vettek, de meg lesz.  

 

További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazást rendelt el a 

határozat elfogadásáról. 

 

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnál jelenlévő képviselők száma: 11 fő.  

 

- Megállapította, hogy a képviselő-testület 11 igen, egyhangú szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

216/2023. (X. 26.) határozata  

 

Békés Város Önkormányzata számlavezető pénzintézetétől – az ERSTE BANK HUNGARY 

Nyrt-től – 2024. január 1. napjától 2024. december 31. napjáig terjedő időszakra, 100.000.000,- 

Ft felső határú, 1 éven belüli folyószámlahitelt vesz fel, a 2023. évben biztosított hitelkeret 

kondícióinak megfelelő feltételek mellett. A hitelfelvétel célja a 2024. évi költségvetés 

likviditásának biztosítása.  

Békés Város Képviselő-testülete felhatalmazza polgármesterét a kondíciókról való 

tárgyalásokra, majd ezt követően a folyószámlahitel szerződés megkötésére. 

Felelős: Kálmán Tibor polgármester 

Határidő: intézkedésre azonnal 
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10.Napirend tárgya: A Békési Kommunális és Szolgáltató Kft. folyószámla hitelkeretének 

engedélyezése   

 

Írásos előterjesztés csatolva a jegyzőkönyvhöz az Mötv. 52.§ (1) bekezdés f) pontja alapján.  

 

Kálmán Tibor polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Városfejlesztési 

Bizottság, és elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Itt is a korábbi évekhez hasonlóan javaslom a KFT részére engedélyezni, hogy 16 millió forint 

keretösszegben kössön szerződést a számlavezető pénzintézetével. 

 

Megkérdezem, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, módosító javaslat?   

 

Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazást rendelt el a határozat 

elfogadásáról. 

 

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnál jelenlévő képviselők száma: 11 fő.  

 

- Megállapította, hogy a képviselő-testület 11 igen, egyhangú szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

217/2023. (X. 26.) határozata  

 

Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja, hogy a BKSZ Békési 

Kommunális és Szolgáltató Kft a Kereskedelmi és Hitelbanktól 2024. január 1. napjától 2024. 

december 31. napjáig terjedő időszakra, maximum 16.000.000,- Ft felső határú, 1 éven belüli 

folyószámlahitelt vegyen fel. A hitelfelvétel célja a 2024. évi költségvetésben tervezett működési 

kiadások fedezetének biztosítása az egyenlőtlenül érkező saját bevételek miatt, valamint a 

gazdálkodással összefüggő likviditás biztosítása.  

Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete készfizető kezességet vállal a BKSZ Békési 

Kommunális és Szolgáltató Kft. 1. pont szerinti folyószámlahitelének felvételéhez.  

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza Kálmán Tibor polgármestert a 

készfizető kezességgel kapcsolatos jognyilatkozatok megtételére és a szükséges dokumentumok 

aláírására. 

Felelős: Kálmán Tibor polgármester 

Határidő: intézkedésre azonnal 

 

11.Napirend tárgya: A BKSZ Kft. cégadatainak változása 

 

Írásos előterjesztés csatolva a jegyzőkönyvhöz az Mötv. 52.§ (1) bekezdés f) pontja alapján.  

 

Kálmán Tibor polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Városfejlesztési 

Bizottság, és elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 
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Telephely változások szükségessé teszik a KFT adatainak módosítását a cégnyilvántartásban, 

melyhez szükséges a Képviselő-testület döntése. 

 

Megkérdezem, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, módosító javaslat?   

Szavazást rendelek el a határozati javaslat elfogadásáról. 

 

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnál jelenlévő képviselők száma: 11 fő.  

 

- Megállapította, hogy a képviselő-testület 11 igen, egyhangú szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

218/2023. (X. 26.) határozata  

 

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete a BKSZ Békési Kommunális és Szolgáltató 

Korlátolt Felelősségű Társaság (székhely: 5630 Békés, Verseny utca 4. cjsz: 04-09-011822) 

cégadatainak változásait az alábbiak szerint hagyja jóvá:  

 

 

1. A BKSZ Békési Kommunális és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság 5630 Békés, 

Kossuth u. 32. szám alatt nyilvántartott telephelyét törölni szükséges a 

cégnyilvántartásból. 

 

2. A BKSZ Békési Kommunális és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság Békés 

külterület, 0151/15 hrsz. alatt nyilvántartott telephelyét törölni és a Békés külterület, 

0151/17 hrsz. alatt nyilvántartott ingatlant (természetben téglagyár) telephelyként 

bejegyezi szükséges. 

 

3. Az 5630 Békés, Fáy András utca 2288/38 hrsz. szám alatt nyilvántartott ingatlant a BKSZ 

Békési Kommunális és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság telephelyként 

bejegyezi szükséges. 

 

4. Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete az 1., 2., és 3. pont szerinti változások 

átvezetése érdekében meghatalmazza a BKSZ Békési Kommunális és Szolgáltató 

Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetőjét a cégbíróság előtti eljárás teljes 

lebonyolítására. 

Felelős: Kálmán Tibor polgármester 

Határidő: intézkedésre azonnal 
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12.Napirend tárgya: A BKSZ Kft. vagyonhasznosítási szerződésének módosítása 

 

Írásos előterjesztés csatolva a jegyzőkönyvhöz az Mötv. 52.§ (1) bekezdés f) pontja alapján.  

 

Kálmán Tibor polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Városfejlesztési 

Bizottság és elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Az elmúlt időszakban több ingatlan értékesítése, megvásárlása, illetve vagyonkezelésbe 

adásáról született döntés, amely szükségessé teszi a vagyonkezelési szerződés módosítását. 

 

Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, módosító javaslat?   

 

Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazást rendelt el a határozati 

javaslat elfogadásáról.  

 

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnál jelenlévő képviselők száma: 11 fő.  

 

- Megállapította, hogy a képviselő-testület 11 igen, egyhangú szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

219/2023. (X. 26.) határozata  

1. Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja a BKSZ Békési 

Kommunális és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság (székhely: 5630 Békés, 

Verseny utca 4. cjsz: 04-09-011822) a csatolt melléklet szerinti egységes szerkezetbe 

foglalt vagyonhasznosítási szerződésének módosítását, és felhatalmazza a 

polgármestert annak aláírására. 

2. Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a BKSZ Békési 

Kommunális és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság által fizetendő 

vagyonhasznosítási díj 2024. január 1. napjától kezdődően 1.000.000,- Ft + Áfa. 

Felelős: Kálmán Tibor polgármester 

Határidő: intézkedésre azonnal 

 

 

13.Napirend tárgya: Tájékoztató Békés város 2022. évi környezeti állapotáról 

 

Írásos előterjesztés csatolva a jegyzőkönyvhöz az Mötv. 52.§ (1) bekezdés f) pontja alapján.  

 

Kálmán Tibor polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Városfejlesztési 

Bizottság, és elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

A környezet védelméről szóló törvény alapján évente egyszer szükséges ezen tárgyú 

előterjesztést tárgyalni és a lakosságot tájékoztatni. 

 

Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, módosító javaslat?  

  

Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazást rendelt el a határozati 

javaslat elfogadásáról.  
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Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnál jelenlévő képviselők száma: 11 fő.  

 

- Megállapította, hogy a képviselő-testület 11 igen, egyhangú szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

220/2023. (X. 26.) határozata  

 

Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Békés város 2022. évi környezeti 

állapotáról szóló tájékoztatót az előterjesztésben foglaltak szerint tudomásul veszi. 

 

Felelős: Kálmán Tibor polgármester 

Határidő: intézkedésre azonnal 

 

 

14.Napirend tárgya: Tájékoztató Békés város árvíz- és belvíz védekezési terveiről 

 

Írásos előterjesztés csatolva a jegyzőkönyvhöz az Mötv. 52.§ (1) bekezdés f) pontja alapján.  

 

Kálmán Tibor polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság 

és elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

A vonatkozó kormányrendelet rendelkezései alapján a Képviselő-testületnek évente el kell 

végezni az ár – és belvízvédelmi tervek felülvizsgálatát. Erről szól az előterjesztés. 

 

Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, módosító javaslat?  

  

Balog Zoltán képviselő: Az a kérése ehhez a napirendhez, hogy a 2. melléklet 6. oldalán található 

az, hogy a rendkívüli védekezésbe kiket lehet bevonni. Úgy szerepel benne, hogy az 

önkormányzatnak a munkanélküliek létszámának jelentős növekedése miatt lehetőség van 

közhasznú munkavégzés igénybevételére. Véleménye szerint ez már nem áll meg, hiszen a 

közhasznú munkások gyakorlatilag elfogytak, illetve a munkanélküliség is jelentősen csökkent 

a városban. Majd az elkövetkezendőkben ennyi kiegészítést javasolt.  

 

Kálmán Tibor polgármester: További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem 

volt, így szavazást rendelt el a határozati javaslat elfogadásáról.  

 

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnál jelenlévő képviselők száma: 11 fő.  

 

- Megállapította, hogy a képviselő-testület 11 igen, egyhangú szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

221/2023. (X. 26.) határozata  

 

Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Békés város ár- és belvízvédekezési terveit 

felülvizsgálta és azokat a határozat mellékletei szerint jóváhagyja. 

 

Felelős: Kálmán Tibor polgármester 

Határidő: intézkedésre azonnal 
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15.Napirend tárgya: Beszámoló a középtávra szóló integrált településfejlesztési stratégia 

végrehajtásáról 

 

Írásos előterjesztés csatolva a jegyzőkönyvhöz az Mötv. 52.§ (1) bekezdés f) pontja alapján.  

 

Kálmán Tibor polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság 

és elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Az ITS a város középtávú fejlesztési irányait, célrendszerét és azok elérése érdekében tervezett 

tevékenységeket határozza meg az önkormányzat által jóváhagyott jövőkép és hosszú távú átfogó 

célok alapján. A Képviselő-testületnek évente dönteni kell a végrehajtásról szóló beszámoló 

elfogadásáról. 

 

Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, módosító javaslat?  

  

Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazást rendelt el a határozati 

javaslat elfogadásáról. 

 

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnál jelenlévő képviselők száma: 11 fő.  

 

- Megállapította, hogy a képviselő-testület 11 igen, egyhangú szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

222/2023. (X. 26.) határozata  

 

Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a középtávra szóló integrált 

településfejlesztési stratégia végrehajtásáról szóló beszámolót az előterjesztésben foglaltak 

szerint elfogadja. 

Felelős: Kálmán Tibor polgármester 

Határidő: intézkedésre azonnal 

 

 

 

16.Napirend tárgya: A településképi arculati kézikönyvvel és a településképi rendelettel 

kapcsolatos vélemények 

 

Írásos előterjesztés csatolva a jegyzőkönyvhöz az Mötv. 52.§ (1) bekezdés f) pontja alapján.  

 

Kálmán Tibor polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság 

és elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

Az elmúlt évben nem érkezett olyan vélemény, amely szerint a rendeletet módosítani kellene. 

 

Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, módosító javaslat?  

  

Kálmán Tibor polgármester: Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így 

szavazást rendelt el a határozati javaslat elfogadásáról.  
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Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnál jelenlévő képviselők száma: 11 fő.  

 

- Megállapította, hogy a képviselő-testület 11 igen, egyhangú szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

223/2023. (X. 26.) határozata  

 

Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete tudomásul veszi, hogy a településképi 

arculati kézikönyvvel és a településképi rendelettel kapcsolatban az elmúlt évben nem érkezett 

vélemény. 

 

Felelős: Kálmán Tibor polgármester 

Határidő: intézkedésre azonnal 
 

 

17.Napirend tárgya: Településrendezési eszközök módosítása a 0109/30 hrsz-ú terület 

vonatkozásában 

 

Írásos előterjesztés csatolva a jegyzőkönyvhöz az Mötv. 52.§ (1) bekezdés f) pontja alapján.  

 

Kálmán Tibor polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság 

és elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Az állami főépítész záró szakmai véleménye alapján a rendelet-módosítás nem hajtható végre. 

Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, módosító javaslat?  

 

Hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazást rendelt el a határozati 

javaslat elfogadásáról.  

 

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnál jelenlévő képviselők száma: 11 fő.  

 

- Megállapította, hogy a képviselő-testület 11 igen, egyhangú szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

224/2023. (X. 26.) határozata  

 

1. Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Békés Város külterület 0109/30 hrsz. 

alatti terület építési övezetének változtatását tartalmazó településrendezési eszközök módosítása 

során az állami főépítészi véleményt tudomásul veszi. 

2. Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 166/2022. (VI. 30.), 9/2023. (I. 26.) és 

182/2023. (VIII. 31.) számú határozatait hatályon kívül helyezi.  

 

Felelős: Kálmán Tibor polgármester 

Határidő: intézkedésre azonnal 
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18.Napirend tárgya: Inkubátorház létesítésére vonatkozó pályázat visszavonása, 

szerződéskötéstől való elállás 

 

Írásos előterjesztés csatolva a jegyzőkönyvhöz az Mötv. 52.§ (1) bekezdés f) pontja alapján.  

 

Kálmán Tibor polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság 

és elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Ez még egy 2017-es pályázat, melynek elbírálása nem történt meg, viszont nyertes TOP-os 

pályázatunk van inkubátorház építésére a Csabai u. 81. sz. telephelyen. 

 

Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, módosító javaslat?  

 

Földesi Mihály képviselő: A csarnok építése az mit tartalmaz? Milyen bővítést? Mert ez a Csabai 

utca 81. szám alatt lenne. 

 

Kálmán Tibor polgármester: Ez nem az, azt megnyerték, az Top pluszos. 2017-ben volt beadva 

egy pályázat, arra nem kaptak támogatást. Azt vonják vissza és az új unós ciklusban beadtak egy 

pályázatot, ami nyert és folyamatban van, tervezés alatt áll. A Csabai utca 81. szám alatt fognak 

építeni a mostani Inkubátorház műhelyéhez hasonló hét darab, 86 nm2-es csarnokot.  

  

További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazást rendelt el a 

határozati javaslat elfogadásáról.  

 

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnál jelenlévő képviselők száma: 11 fő.  

 

- Megállapította, hogy a képviselő-testület 11 igen, egyhangú szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

225/2023. (X. 26.) határozata  

 

1. Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 79/2017.(III. 30.) határozattal benyújtott 

„Békés, inkubátorház létrehozása” megnevezésű, TOP-1.1.2-16-BS1-2017-00008 azonosító 

pályázat szerződéskötésétől a 2014–2020 programozási időszakban az egyes európai uniós 

alapokból származó támogatások felhasználásának rendjéről szóló 272/2014. (XI. 5.) Korm. 

rendelet 1. sz. mellékletének 62.5. pontja alapján eláll. 

2. Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a további 

szükséges intézkedések megtételére.  

Felelős: Kálmán Tibor polgármester 

Határidő: intézkedésre azonnal 
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19. napirendi pont 

 

Interpellációk, bejelentések 

 

Interpellációs válaszok 

 

Balog Zoltán képviselő interpellációjára adott válasz 

 

Kálmán Tibor polgármester: Megkérdezem Balog Zoltán képviselőt, hogy az interpellációjára 

adott választ elfogadja-e?  

 

Balog Zoltán képviselő: Az interpellációra adott választ elfogadta. Azonban az egyik pontban 

a Petőfi utca 102. szám alatt volt egy helyszíni szemle, ahol megállapítást nyert, hogy az útpatkán 

megállni tilos kiegészítő táblát nem indokolt levenni, mivel egy gépjárművel meg lehet állni. A 

80-as években aktuális lett volna, ha nem egy három generációs család lakik benne. Tehát nem 

egy autó áll meg, hanem két-három. Lehet változtatni ezen mégis? Legalább a kiegészítő tábla 

jó lenne ha eltűnne és akkor úgy két autó meg tudna járni.  

 

Kálmán Tibor polgármester: Megpróbálják megoldani.  

 

 

Mucsi András képviselő interpellációjára adott válasz 

 

Kálmán Tibor polgármester: Megkérdezem Mucsi András képviselőt, hogy az interpellációjára 

adott választ elfogadja-e?  

 

Mucsi András képviselő: Az interpellációra adott választ elfogadta. 

 

 

Kálmán Tibor polgármester: Megkérdezem kíván-e valaki interpellációval élni, vagy van-e 

valakinek bejelentése?  

 

 

Rácz Attila képviselő: A Pusztaszeri utca 19. szám alatt azonnali intézkedést kért, mert az egy 

lakatlan porta és az út közepéig tele van akáchajtással, tehát a járdán már nem lehet közlekedni, 

kérte, hogy a BKSZ tegyen lépéseket.  

 

Földesi Mihály képviselő:  

 

- A legutóbbi testületi ülésen vita is volt arról, hogy értékesítésre került a bányagödör. 

Végül eladásra került? Megvásárolták az önkormányzattól vagy nem? Azért kérdezi, mert 

képeket küldtek neki, hogy nagymennyiségű sittet küldtek ki oda. Ha már megvásárolta, 

akkor rendben van, mert az az ő kára és ő viszi tovább. Ha viszont nem vásárolta meg és 

az önkormányzat nyakába szakadt az a nagy mennyiségű sitt ami oda került, akkor az 

sokba fog kerülni.  

 

- Lázár János volt Mezőberénybe a szennyvíztelep átadásakor és látta, hogy polgármester 

úr is jelen volt. M47 az továbbra is egy vesszőparipája és továbbra sem ért egyet a nyugati 

elkerülővel, mert a keleti elkerülőt tudná továbbra is javasolni. Mivel most lesz a kiírása 

történt ebben egyeztetés?  Úgy látta az önkormányzat és egyéb dolgok hozzá fognak majd 
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kerülni mint beruházás szempontjából. Békésszentandrás polgármestere felvetette, hogy 

a 44-esről milyen jó lenne ha számukra is lenne egy lekanyarodó sáv. Az M47-nek 

kiírásra kerül egy szakasza a tervezés szintjén, mivel Békéscsaba és a Körösladányi 

közötti rész, ebbe pont bele esik a mezőberényi elkerülő rész is. Jó lenne, ha ebből a 

szempontból továbbra is minket erősítene. Az M44-ről bekötés lesz és az 2 km, de úgy 

érzi, hogy ez hamarabb fog elkészülni, és ez a továbblépést sokkal erőteljesebbé fogja 

tenni, mivel a 470-es útról a felújítást azt továbbra is lehetne erőteljesebbé tenni és sokkal 

hamarabb kerülnének abba a pozícióba, hogy akár több befektető megjelenne a városban. 

Ez munkahelyteremtés szempontjából is jó lenne. Ha nyugati elkerülő lesz, akkor az egy 

időveszteséget fog jelenteni és továbbra is elvándorlást. A legutóbbi testületi ülésen 

Mucsi András képviselő azt mondta, hogy 10 km nem kilométer, így ez ebben az esetben 

nem állja meg a helyét. 

 

Kálmán Tibor polgármester: Az adásvételi szerződés aláírása még nem történt meg. A sittet 

meg fogja vizsgáltatni. Az M44-es itt fog elmenni 2 km-re nagyjából Békéscsaba és Békés 

között, és az fog belekapcsolódni a M44-esbe, tehát jó helyzetben vannak. Lázár miniszter úr 

amit fölvázolt az ipari központokkal kapcsolatban az egy szerencsés helyzetre utal.  

 

Mucsi András képviselő: Nem arról van szó, hogy 10 km nem kilométer. Ez úgy hangzott el, 

hogy amikor 1000-2000 km-es távokat tesznek meg a kamionok, akkor 10 km oda vagy vissza 

nem feltétlenül számít. Támogatja azt a változatot, hogy Mezőberényt keletről kerülje meg a 

pálya, ellenben ezzel szemben viszont konkrét lépéseket tettek annak tárgyában, hogy a 

várostáblától két kilométerre lesz felhajtó. Támogatja, hogy lobbizzanak az M47 esetében is,de 

amit Földesi képviselő kért, hogy a szájába legyen az autópálya felhajtó, ezt elintézték. Dankó 

képviselő úrral beszéltek és bement a törvényjavaslat az országgyűlés elé és az országgyűlés 

ezzel a változattal fogadta el, hogy van felhajtó Békés táblájától 2 kilométerre.  

Van az MVM Next Zrt.-nél egy olyan alkalmazás, ami sokkal hasznosabb a facebooknál. Ha az 

MVM Next-nek a hibabejelentőjére írnak, akkor megcsinálják az esetleges problémákat. Ezt az 

alkalmazást használta, mert a körzetében a szeles idők miatt több hiba is keletkezett a hálózatban, 

sötétbe borult több útszakasz és reménység szerint meg fogják csinálni.  

 

- Azonnali megoldást kér, hiszen egy éve mondja és most már nagyon esedékes lenne 

orvosolni, a Jantyik utca sarkán lévő közvilágítást meg kellene javítani, hiszen bejött az 

őszi időszak és hamarabb sötétedik.   

 

Molnár Gábor képviselő: Egy beszélgetés során felmerült, hogy a súlyemelő klub nem tudja, 

hogy mi lesz a jövője. Mivel az új kezelő úr fitness klubot akar a teremből csinálni. Az ott lévő 

súlyemelők szeretnének egy szabadidős klubot ott létesíteni, azonban nem tudják, hogy mi lesz 

a jövője a teremnek. A teremben több olyan eszköz van, amit pályázaton kaptak a súlyemelő 

szakosztálytól, ami még legalább 4-5 évig nem elidegeníthető. Az a kérésük az önkormányzat 

felé, hogy a szerződésben, van –e olyan kitétel, hogy az ott lévő klubokat nem rakhatja ki? Ha 

mégis kirakhatják,akkor az önkormányzatnak van –e olyan helyisége, ahol őket el tudják 

helyezni? A további nyugodt munkavégzés érdekében.  

 

Kálmán Tibor polgármester: Keressék meg őt a szabadidős sportolók. Azért különbség van a 

Balog János versenysport és a hobbi kondizás között.  

 

Molnár Gábor képviselő: Ki akarnak lépni a Békési Torna Egyletből és egy önálló szakosztályt 

akarnak csinálni maguknak, mint békési szabadidős klub, de mint jogutódja a súlyemelő klubnak, 

mert úgy tudják továbbvinni ezeket a pályázati eszközöket is maguknak.  
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Polgár Zoltán alpolgármester: A Sport Tanács attól, hogy egy évben egyszer számol be, 

ugyanúgy dolgozik. A sportpályának az üzemeltetése is így történt, hogy egyetértésben oda lett 

adva a futballklubnak és az egész sportpályát üzemelteti. Még annyiban segített a város, hogy a 

súlyemelő termet kifestették meg a vizet rendbe tették. Fognak létrehozni, egy új súlyemelő 

szakosztályt, a BTSZ szakosztályból ki fognak lépni. Ők fogják tovább vinni az örökséget és 

semmi nem fog változni. Ráadásul az, aki képviselni fogja az új súlyemelő szakosztályt az a 

futball berkeken belül van, a régóta ott dolgozó Bíró Péter, szóval a szálak összefolytak és ez egy 

nagyon jó úton fog menni.  

 

Deákné Domonkos Julianna képviselő:  

 

- A Cseresznye utca 6. szám alatti ingatlan tulajdonosa kereste meg. Ennek az ügynek 

rendezése folyamatban van, polgármester úrhoz is időpontot kért a család és igyekeznek 

segíteni. A házfaluk felázik és óriási forgalom van ebben az utcában és az ingatlanokban 

károk keletkeztek az évek során. Ez egy régebb óta elhúzódó probléma, reméli, hogy 

tudnak majd segítséget nyújtani.  

 

- A Dr. Hepp Ferenc Általános Iskola környéke nagyon forgalmas. A gyerekek jó részét 

autóval szállítják az iskolába, korábban a Durkó utcát egyirányosították, emiatt a 

Szendrei utcára torlódik a nagy forgalom. Az ott élők úgy látják, hogy már 

balesetveszélyessé vált a Szendrei utcán való közlekedés. Itt közlekedik az autóbusz is, 

ami hozza a gyerekeket. Keskeny is az útszakasz, valami megoldás jó lenne, ők 

sebességkorlátozásra gondoltak,de szeretné ha megtekintenék a helyszínt és valamiféle 

megoldást javasoljanak erre.  

 

Jenei Sándor képviselő: 

 

- Molnár Gábor békési lakos kereste meg azzal kapcsolatban, hogy a Teleky utca és a 

Vashalom utca kereszteződésénél a Baptista imaháznál, ha tele van a parkoló, akkor 

nehezen belátható a kereszteződés. Nem –e lehetne esetleg egy tükröt fölszerelni? 

Hasonló a helyzet a zeneiskolánál is.  

 

- Többen kérdezték a fürdő fejlesztéssel kapcsolatban a wellness szállót. Hogy állít?  

 

 

Kálmán Tibor polgármester: A tervek készen vannak, annak támogatásával elszámoltak, amit a 

Kisfaludy2030 elfogadott. Jelenleg forráshiány miatt semmilyen fejlesztés nem valósul meg az 

országban, annyival vannak előrébb, hogy kész terveik vannak a teljes komplexumra.   

 

Mivel több tárgyalandó napirendi pont nincs, ezért az ülést bezárta és zárt ülést rendelt el.  

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

Kálmán Tibor        Tárnok Lászlóné  

 polgármester                        jegyző 


